

智能化無人茶飲店 Robotic Bubble Tea Shop

功能：

自動執行飲料之茶品充填、加糖、加冰、加珍珠粉圓、貼標等工作，能快速完成、節省時間，並減少不良率，穩定飲料的品質。「智能化無人茶飲店」不僅提供完整的後台製作流程，也整合前台智慧點餐系統，進一步提升點餐速度與品質。[獲得專利權]

Automatically perform the tea filling, sugar, ice, bubble, labeling and other tasks of the beverage, which can be completed quickly, save time, reduce the defect rate, and stabilize the quality of the beverage. The "Robotic Bubble Tea Shop" not only provides a complete back-end production process, but also integrates the front-end intelligent ordering system to further improve the speed and quality of ordering. [Awarded Utility Patent]

特色：

- (1)智慧點餐機提供飲料的選擇以及付款(含投幣、紙鈔、行動支付、發票、QRcode領取單)。
 - (2)自動化整合周邊設備包含自動落杯、珍珠充填、製冰機、果糖機、果汁機、飲料充填、封膜機、標籤列印等。
 - (3)一次可連續製作9杯。
 - (4)各飲料可選擇需要的糖量、冰量以及是否要加珍珠。
 - (5)缺料或故障即時通知：支援Line、維信、簡訊、Email方式，可即時及定時發訊息通知業者機台狀況以及是否需要補料。
 - (6)後台管理系統：每日消費統計記錄(品項、數量、金額、時間)，並可匯出Excel檔案。
 - (7)具備API通訊功能，可與POS系統串接。
- (1)Intelligent ordering system provides beverage selection and payment (including coin, cash, mobile payment, invoice, QRcode receipt)
 - (2)Automatic integration of peripheral equipment including automatic cup supplier, bubble supplier, ice maker, fructose machine, juicemachine, beverage filling, film sealing machine, label printing, etc.
 - (3)Can make 9 cups continuously at a time
 - (4)Each beverage can choose the amount of sugar, ice, and whether to add bubble
 - (5)Real-time information will be sent if there is any material shortage or malfunction: supporting Line, WeChat, text message or email, where the information regarding machine status can be sent to the vendors in real time or periodically
 - (6)Backstage management system calculates all the records of consumption everyday (item, quantity, amount and time) and exports them to Excel file
 - (7)With API communication function, can be connected with POS system

